
Protokół Nr 49
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 3 października 2019r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800
• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu -Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) wyboru kandydatów do Zarządu Oddziału Powiatowego Związku

Ochotniczych Straży Pożarnych Rzeczpospolitej Polskiej

w Końskich,

b) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia Powiatu Koneckiego do

Stowarzyszenia "Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa Działania",

c) zasad reprezentacji Powiatu Koneckiego w Związku Powiatów

Polskich.

3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy

w Końskich,

b) udzielenia upowazmenia Dyrektorowi Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich do podejmowania wszelkich

czynności prawnych i faktycznych, w szczególności do podpisywania

umów oraz zaciągania zobowiązań finansowych przy realizacji

projektu pn. "MECHANIK Twoją szansą na rynku pracy" w ramach

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa

Świętokrzyskiego 2014-2020,

c) udzielenia upowazmenia Dyrektorowi Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych Nr 3 w Końskich do podejmowania wszelkich
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czynności prawnych i faktycznych, w szczególności do podpisywania

umów oraz zaciągania zobowiązań finansowych przy realizacji

projektu pn. "Nowe kompetencje szansą na rynku pracy" w ramach

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa

Świętokrzyskiego 2014-2020,

d) wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych,

będących obecnie drogami powiatowymi ul. Wjazdowej

i ul. Spółdzielczej w Końskich,

e) wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia kategorii drogi gmmnej

ul. Leśnej w Końskich,

f) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 rok.

4. Podjęcie decyzji w sprawie przejęcia przez Gminę Końskie

nowobudowanej drogi pomiędzy ul. Zachodnią i Gimnazjalną w Końskich

(droga dojazdowa do szpitala).

5. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi lub

propozycje do przedstawionego porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Ad. 2

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przedstawił trzy projekty

uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) wyboru kandydatów do Zarządu Oddziału Powiatowego Związku

Ochotniczych Straży PożarnychRzeczpospolitej Polskiej w Końskich,

b) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia Powiatu Koneckiego do

Stowarzyszenia "ŚwiętokrzyskaRybacka Lokalna Grupa Działania",

c) zasad reprezentacji Powiatu Koneckiego w Związku Powiatów Polskich.

Oznajmił, że podjęcie przedłożonych uchwał jest konieczne w związku

z potrzebą aktualizacji osób do reprezentacji powiatu w wymienionych

organizacjach. Podkreślił, że o ile istnieje taka możliwość to dobrze wskazywać
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osobę z pełnionej funkcji, nie personaliów ponieważ w przypadku zmiany osoby

zachodzi konieczność zmiany uchwały.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu

w przedmiotowych sprawach i przekazał je organowi stanowiącemu.

Ad. 3

a) Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich - Pan Jacek

Werens przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie uchwalenia

Regulaminu organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich.

Oznajmił, że przygotowany dokument dostosowuje Regulamin

organizacyjny do zmiany statutu PUP w zakresie likwidacji Filii

w Stąporkowie i utworzenia w to miejsce Lokalnego Punktu Informacyjno

Konsultacyjnego. Zapoznał Zarząd z propozycja schematu

organizacyjnego, omówił proponowany wykaz stanowisk wraz

z przyporządkowaną im liczbą etatów. Zwrócił uwagę na zmniejszenia

etatów związane ze zmianami.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 104/2019 w przedmiotowej

sprawie.

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił dwa projekty uchwał Zarządu w sprawach:

b) udzielenia upoważnieniaDyrektorowi Zespołu Szkół Ponadpodstawowych

Nr 1 w Końskich do podejmowania wszelkich czynności prawnych

i faktycznych, w szczególności do podpisywania umów oraz zaciągania

zobowiązań finansowych przy realizacji projektu pn. "MECHANIK Twoją

szansą na rynku pracy" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego

Województwa Świętokrzyskiego2014-2020,

c) udzielenia upoważnieniaDyrektorowi Zespołu Szkół Ponadpodstawowych

Nr 3 w Końskich do podejmowania wszelkich czynności prawnych

i faktycznych, w szczególności do podpisywania umów oraz zaciągania

zobowiązań finansowych przy realizacji projektu pn. "Nowe kompetencje
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szansą na rynku pracy" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego

Województwa Świętokrzyskiego 2014-2020.

Oznajmił, że przygotowane uchwały są konsekwencją uchwał podjętych

przez Radę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do planowanych do

realizacji przez szkoły projektów w ramach Regionalnego Programu

Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego. Swoim zakresem obejmują

podpisywanie umów oraz zaciąganie zobowiązań finansowych.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 105/2019 oraz Nr 106/2019

w przedmiotowych sprawach.

d) e) W związku z podjętą na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Końskie

decyzją Zarządu dotyczącą wyrażenia zgody na zamianę ul. Wjazdowej

i ul. Spółdzielczej w Końskich (z dróg powiatowych na drogi gminne) na

ul. Leśną w Końskich (z drogi gminnej na powiatową) Zarządjednogłośnie

podjął uchwały:

Nr 107/2019w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii

dróg gminnych, będących obecnie drogami powiatowymi ul. Wjazdowej

i ul. Spółdzielczej w Końskich,

Nr 108/2019 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia kategorii

drogi gminnej ul. Leśnej w Końskich.

f) Zarząd jednogłośnie podjął przedstawioną przez Skarbnika Powiatu 

Panią Edytę Drążkiewicz uchwałę Nr 109/2019 w sprawie zmian

w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 rok. Pani Skarbnik

poinformowała Zarząd, że planowane zmiany związane są z otrzymaniem

dotacji celowych z budżetu państwa w łącznej wysokości 115.965 zł.

Ad. 4

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek wdrożyła obecnych w omawiany temat. Oznajmiła, że Gmina

Końskie wystąpiła z wnioskiem o podział geodezyjny działki pod planowaną do

budowy drogę pomiędzy ul. Zachodnią i Gimnazjalną w Końskich (droga
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dojazdowa do szpitala). Działka ta stanowi własność powiatu w użytkowaniu

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich. Podkreśliła, że tereny te są terenami

inwestycyjnymi . Omówiła procedurę związaną z przeprowadzeniem w/w

inwestycji. Podkreśliła, że po stronie powiatu znajduje się wykonanie podziału

geodezyjnego. Szacunkowy koszt podziału wyniesie między 2.500 a 3.000 zł.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa oznajmił, że zgodnie z przepisami

prawa to właściciel gruntu dokonuje podziału geodezyjnego działki.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski zwrócił uwagę, że do

kompetencji Zarządu należy wydzielenie planowanej do przekazania działki.

Natomiast kompetencjąRady Powiatu jest przekazanie działki. Stwierdził, że po

wykonaniu przez gminę planowanej inwestycji droga publiczna będzie przecinać

grunty stanowiące własność powiatu.

Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek Gminy Końskie i postanowił

wszcząć procedurę związaną z podziałem geodezyjnym działki 2294/1Ow sposób

umożliwiający wydzielenie planowanej do wybudowania drogi oraz pokryć

koszty podziału.

Ad. 5

W sprawach różnych:

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec poinformował o otrzymaniu

dotacji celowej od Wojewody na realizację zdania związanego z budową

internatu przy Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym

w Baryczy.

Krótko przedyskutowano ryzyka związane z podjęciem się realizacji

inwestycji oraz niewykorzystania środków dotacji do końca roku budżetowego.

• Przewodniczący Zarządu Pan Grzegorz Piec zawnioskował

o zabezpieczenie środków na przeprowadzenie audytu przez firmę

zewnętrzną w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich.
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Zarząd przychylił się do wniosku Pana Starosty.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 950 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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